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De heer Van Erp vraagt, naar aanleiding van de situatie dat er geen hooi wordt gebruikt en er geen 

vee kan grazen op betreffende percelen, hoe dit op dit moment gaat. 

De heer Smit (inspreker) antwoordt dat het hooi op dit moment niet gebruikt kan worden en de koeien 

er niet kunnen grazen door te hoge concentraties mangaan. Er liggen enorme bergen hooi die niet 

benut kunnen worden.  

 

De heer Tjarks zegt dat wordt gesteld dat een peilverhoging goed zou zijn voor de natuur en op den 

duur ook voor de landbouw en vraagt waar dit op gebaseerd is. 

De heer Smit (inspreker) zegt dat dit staat beschreven in het rapport 2017-094:   

“Inschatting effecten peilscenario’s op biogeochemische processen en natuurwaarden in polder 

Oosterland.” Het rapport is opgesteld in opdracht van het waterschap Hunze en Aa’s. 

 

De heer Vertegaal zegt dat in het voorliggend bestuursvoorstel staat beschreven (blz.4) dat er geen 

schade zal worden geleden aan de huidige natuurwaarden door het peil te verlagen ter compensatie 

van de bodemdaling door aardgaswinning en vraagt waarom de heer Smit dit anders ziet. 

De heer Smit (inpreker) zegt dat volgens het eerdergenoemd onderzoeksrapport de situatie op den 

duur slechter wordt door veraarding van het veen.  

 

 

 

 

Veendam, 11 april 2018 

DRS 


